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Protokół z posiedzenia Rady Rodziców przy 

Szkole Podstawowej nr 1 im. J. Piłsudskiego w Brwinowie 

z dnia 23 września 2021r. 

 

Zebranie rozpoczęło się o godzinie 18:00 w siedzibie szkoły w sali gimnastycznej. Przewodniczący 

Mariusz Błądek przedstawił agendę spotkania, co stanowi Załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Na wstępie została sporządzona lista obecności Załącznik nr 2, na podstawie której stwierdzono 

kworum. W zebraniu uczestniczyło 28 osób. 

1. Spotkanie rozpoczęło się od podsumowania działalności rady w roku szkolnym 2020-2021: 

a. Skarbnik Malwina Pluta przedstawiła rozliczenie finansowe. 

b. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Renata Kacperska odczytała sprawozdanie komisji, 

stwierdzając zgodność stanu finansów ze stanem prowadzonej dokumentacji, jednocześnie 

zarekomendowane zostały schematy działania mające na celu zwiększenie przejrzystości 

dokumentacji. 

 

2. Zostało udzielone absolutorium dla prezydium Rady Rodziców pełniącej obowiązki w roku szkolnym 

2020-2021 oraz złożone zostały podziękowania dla odchodzącego przewodniczącego Mariusza Błądka 

i w-ce przewodniczącej Agnieszki Lib-Biryuk. 

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 

27 0 0 

 

3. Zostało wybrane nowe prezydium w składzie: 

a. Przewodnicząca Aneta Lisicka 

b. Zastępca przewodniczącej w klasach 0-3 Monika Smułka 

c. Zastępca przewodniczącej w klasach 4-8 Magdalena Rekosz 

d. Sekretarz Jarosław Czyż  

e. Skarbnik Malwina Pluta 

f. Przewodnicząca komisji rewizyjnej Renata Kacperska 

g. Członek komisji rewizyjnej Urszula Linkiewicz 

h. Członek komisji rewizyjnej Monika Dradrach 

 

4. Podjęta została Uchwała Nr 1/2021_2022 o udzieleniu pełnomocnictwa dla nowo wybranego 

prezydium do konta bankowego Rady Rodziców: 

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 

28 0 0 

 

5. Jedna osoba z powodów osobistych opuściła zebranie. Zebranie kontynuowano w składzie 27 

osobowym. 

 



Strona 2 z 3 

6. Podjęta została Uchwała Nr 2/2021_2022, opiniująca złożoną przez dyrekcję szkoły propozycję dni 

wolnych od zajęć dydaktyczno-wychowawczych w roku szkolnym 2021-2022 (Załącznik nr 3). Rada 

Rodziców głosowała za przyjęciem propozycji z wyłączeniem dni 14 i 15 października, 23 czerwca. 

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 

27 0 0 

 

7. Uchwałą Nr 3/2021_2022 podjęto decyzję o projekcie zmiany systemu oceniania uczniów. Projekt 

został przestawiony przez dyrekcję szkoły, Załącznik nr 4. 

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 

0 26 1 

 

8. Uchwałą Nr 4/2021_2022 podjęto decyzję o projekcie „Szkolnego programu wychowawczo-

profilaktycznego”. Projekt został przestawiony przez dyrekcję szkoły, Załącznik nr 5. 

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 

25 0 2 

 

9. Uchwałą Nr 5/2021_2022 podjęto decyzję ustalającą propozycję przerwy w pracy oddziałów 

przedszkolnych (Załącznik nr 3). Rada Rodziców głosowała za przyjęciem propozycji z wyłączeniem dni 

14 i 15 października. 

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 

26 0 1 

 

10. Uchwałą Nr 6/2021_2022 podjęto decyzję o projekcie zmian w STATUCIE szkoły w części dotyczącej 

nagradzania uczniów (Dział IV, Rozdział 6 - „Nagradzanie Uczniów”). Projekt został przestawiony przez 

dyrekcję szkoły - Załącznik nr 6. 

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 

27 0 0 

 

11. Uchwałą Nr 7/2021_2022 podjęto decyzję o projekcie zmiany w STATUCIE szkoły w części dotyczącej 

oceniania uczniów za zachowanie (DZIAŁ VI, Rozdział 2 – „Obowiązki ucznia”). Projekt został 

przestawiony przez dyrekcję szkoły, Załącznik nr 7. 

ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 

3 15 9 

 

12. Dwie osoby z powodów osobistych opuściła zebranie. Zebranie kontynuowano w składzie 25 

osobowym. 

 

13. Uchwałą Nr 8/2021_2022 podjęto decyzję o podwyższeniu do sumy 700 zł maksymalnej kwoty, jaka 

Rada Rodziców może przegłosować w głosowaniu drogą elektroniczną (SMS), w przypadku nagłej 

potrzeby poniesienia kosztów.  
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ZA PRZECIW WSTRZYMAŁO SIĘ 

25 0 0 

 

14. Na koniec zostały poruszone następujące tematy: 

a. Asortyment produktów spożywczych dostępnych w automatach zlokalizowanych na 

terenie szkoły i sportowej hali miejskiej (napoje energetyczne popcorn, słone paluszki). W 

ocenie rodziców wymienione produkty nie powinny znajdować się w ofercie. 

Zasugerowano aby uruchomić na terenie szkoły sklepik szkolny. 

 

b. Brak przygotowania do zajęć sali nr 17 (klasy II C i II D) pomimo trwania nauki od trzech 

tygodni: brak tablicy multimedialnej, nie zamontowane urządzenia po remoncie. 

 

c. Zajęcia pływania dla dzieci i konieczność ich wznowienia dla uczniów naszej szkoły, o ile 

istnieje obecnie program gminny bądź komercyjny dotyczący nauki pływania dla uczniów 

szkół podstawowych. 

 

d. Przystąpienia szkoły do  unijnych/gminnych programów żywieniowych, które zostały 

wstrzymane z niewiadomych rodzicom przyczyn. 

 

e. Konieczność doposażenia świetlicy szkolnej o akcesoria niezbędne do prowadzenia zajęć: 

plasteliny, farby, papier itp. 

 

f. Wysokość/ustawienie krzeseł dla dzieci klas I-III. Zwrócono uwagę, że nie są one ustawione 

właściwie i powinny być dostosowane do wzrostu małych uczniów. 

 

g. Niedostatecznie dobra jakość nauczania nowej nauczycielki jez. angielskiego 

p. Szymanowicz. 

 

h. Błąd w liście wyprawki i wskazaniu niewłaściwej książki do religii, co skutkowało 

podwójnym kosztem dla rodziców. 

 

15. Na tym zebranie zostało zakończone. Wszystkie dokumenty powstałe podczas spotkania lub w 

efekcie głosowań zostaną podane do wiadomości Rady Rodziców i złączone do akt. 

 

Sporządził Jarosław Czyż 


